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Onderwerp: Intensivering gebruik (Europese) fondsen

De raad van de gem eente Gouda in vergadering bijeen op 17 ju li 2019

Constaterende dat:
• De gemeente Gouda relatief weinig gebruik maakt van (Europese) fondsen;
• Het Europese Fonds voor Ruimtelijke Ontwikkeling, Interreg en het Europees Sociaal 

Fonds naast andere landelijke en provinciale fondsen veel mogelijkheden bieden om 
Goudse projecten te financieren,

Overwegende dat:
• Dergelijke fondsen kansen bieden om projecten op te starten die anders niet van de grond 

zouden komen;
• Dit Gouda veel geld kan besparen;
• De inzet van extra ambtelijke capaciteit bij toegekende projecten zich al snel 

'terugbetaalt',

Verzoekt het college:
1. Vóór november 2019 een quick-scan te maken van de beschikbare fondsen en 

projectmogelijkheden;
2. Hierover in gesprek te gaan met relevante partners (bedrijven en regiogemeenten);
3. De raad in de jaarstukken te rapporteren over de aangevraagde en gehonoreerde 

projecten,

en gaat over to t de orde van de dag.________________ _______________________________________
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